
 

Steenwijk, 11-07-2023 

Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 37 van het reglement van orde 

Inzake: Vervolgvragen Steenwijker Diep 

Geacht college, 

Tot onze grote verbazing kregen wij als antwoord op onze vraag om alle documenten te sturen, 

specifiek uit een bepaalde periode, voormalig Welkoop Pand, dat dit zou lijken op een WOO verzoek. 

Blijkbaar is dit reden geweest om niet alle documenten toe te sturen. Dit ondanks dat keer op keer 

wordt gezegd dat het college transparanter te werk zal gaan. 

Het college weet net als onze fractie, dat als men als fractie of partij een WOO verzoek doet, dit de 

werksfeer niet ten goede komt. Bovendien is het taak van raadsleden om het college te kunnen 

controleren. 

• Graag ontvangen wij alsnog de gevraagde documenten zoals benoemd in eerdere vragen 

zonder dat wij daarvoor een WOO verzoek hoeven in te dienen. 

Daarnaast beschikt de fractie over een document waaruit blijkt dat de heer Klaver een contactverbod 

is opgelegd en toch wordt dit in de beantwoording  stellig ontkend. Deze vraag en antwoord is van 

belang omdat velen nu van mening zijn dat de heer Klaver niet in gesprek wenst te gaan met de 

gemeente terwijl het wellicht anders kan liggen. Wij verzoeken het college nogmaals antwoord te 

geven op de vraag: 

• Is er een contactverbod opgelegd aan de heer Klaver, wat is de rechtsgeldigheid hiervan en is 

dit contactverbod inmiddels opgezegd? 

• En indien het contactverbod beëindigd is vernemen wij dat ook graag. 

 

Fractie Veur Elkaar 

Aletta Makken 


